

《单词百科:primiparity是什么意思?primiparity怎么发音?primiparity的解释和用法》

英语单词primiparity是什么意思?primiparity怎么读?primiparity怎么发音?简答网为您整理了primiparity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



primiparity怎么读

primiparity的读音:[praɪmɪ'pærəti]

primiparity的意思

1、n.初产;

primiparity的双语例句

1、Conclusion: The risk factors of breast cancer amog women in Jinan are history of benign breast diseases and later primiparity age.

结论：济南市女性乳腺癌的重要危险因素为良性乳腺疾病史及初产年龄偏大。

2、Incidence, interrelated element, range of age and pathological pregnancy of 51 cases of the primiparity of advanced age are analysed in the paper to probe for an advisable parturient method which can prevent complication.

本文就我院9年间收治高龄初产51例的发病率、相关因素、年龄分布以及病理妊娠进行分析，以探讨其恰当的分娩方式及并发症的防治措施。

3、Analyses of 51 Cases of Primiparity of Advanced Age

高龄初产51例分析

4、Management of abnormal labor curves at active phase during normal primiparity with cephalic PRESENTATION-AN analysis of 100 cases

正常初产头位产时产程曲线活跃期异常的处理的探讨&附100例分析

5、The results showed that high fat diet, weight index, age of primiparity and serum cholesterol content correlated to the high incidence of women cholelithiasis, The factors related to family history needs further researching.

结果显示高脂饮食、体重指数过高、初次分娩年龄低、血清胆固醇含量与女性胆石症高发有关。

以上是简答网为您整理的primiparity怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/primiparity>